



OVERSHOES

30-551-0005

Shoe cover with conductive strip. Easy and safe solution for EPA visitors.

Product specifications :

Material : Polypropylene shoe covers are made of 100% spun-bond polypropylene. This non-woven fabric helps to filter particles for contamination control in critical environments from the shoe. The shoe cover comes with conductive strips are intended for static sensitive applications.

Weight : 40 g/m²

Surface resistance : Conductive ribbon < 10e5 Ω

Packaging : 100 pieces par bag
10 bags per carton

Caution :

Those overshoes are not adapted to the overshoe dispenser 30-551-5000



OVERSHOES

30-551-0005

Surchausse avec ruban conducteur. Solution sûre et facile d'utilisation pour les visiteurs de zones EPA.

Spécifications produit :

Matière : Surchausses 100% polypropylène. La matière non tissée participe au filtrage des particules pour le contrôle de la contamination dans les environnements critiques. Ces surchausses comportent des bandes conductrices prévues pour les applications sensibles à l'électricité statique.

Poids : 40 g/m²

Résistance de surface : Ruban conducteur < 10e5 Ω

Conditionnement : 100 pièces par sachet
10 sachets par carton

Avertissement :

Ces surchausses ne sont pas adaptées pour le distributeur 30-551-5000